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 حشمت مهاجرانی
 سرمربی سابق تیم ملی 

گفـــت و گـــو 

داورزنی:بازنشستهشوم،میروم 
ایسنا: رئیس فدراسیون والیبال اعلام کرد 
که هنوز بازنشسته نیست و هر زمان بازنشسته 
شود، می رود. محمدرضا داورزنی در حاشیه 
دومین کنگره ملی شهدای ورزشکار ایران 
در مورد بازنشستگی خود بیان کرد: هنوز 
بازنشسته نیستم و هر موقع بازنشسته شوم، 
می روم. او در مورد ادامه همکاری با »کمپدلی« 
مربی ایتالیایی تیم ملی والیبال زنان بیان داشت: 
با خانم کمپدلی همکاری می کنیم. داورزنی 
در مورد دستور جلسه هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک نیز گفت: هنوز دستور جلسه را 
دریافت نکردم اما طبق قاعده قبل، قرار است 
در مورد برخی پست ها در کمیته ملی المپیک 
تصمیم گیری شود. رئیس فدراسیون والیبال 
در مورد برگزاری کنگره ملی شهدای ورزشکار 
تصریح کرد: همه ما باید تلاش کنیم برای 
حفظ وطن و ایران عزیزی هر کاری از دستمان 
برمی آید، باید انجام دهیم. حفظ امنیت نظام و 
این کشور، حاصل خون بیش از 250 هزار شهید 
است و حفظ ایران از هر کاری هم واجب تر است. 
همه ما موظف هستیم تلاش کنیم آرامش 
به ایران برگردد تا مردم زندگی عادی خود را 

داشته باشند و اجازه به فرصت طلبان ندهیم. 

سطح کیفی رقابت های فصل جاری لیگ برتر 
نسبت به فصول قبل افت کرده است. عباس 
چمنیان سرمربی سابق تیم ملی نوجوانان 
و کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص 

وضعیت لیگ برتر صحبت کرد.
کیفی  سطح  افت  خصوص  در     

لیگ برتر چه نظری دارید؟
پیش بینی می شد رشد فنی تیم ها کمی 
دچار افت شود و قابلیت ها و توانمندی مورد 
انتظار را نظاره گر نباشیم. مشکل گلزنی معضل 
تازه ای نیست چراکه مهاجمان تمام عیار و 
فرصت طلب لژیونر شدند و از سویی دیگر 
کمتر تیمی به بازیکنان جوان بها می دهد. اگر 
در هفته گذشته گل گهر سیرجان موفق شد 5 
گل به نفت مسجدسلیمان بزند فرصت دادن به 
امیر شهیم و امیر جعفری در برد تاثیر داشت 

که شرایط تیم را عوض کرد. 
  برنامه های تیم ملی چه تاثیری در 

لیگ دارد؟
فوتبال ایران نیازمند اعتماد به مهره های 
جوان است. به خصوص اگر در پست های 
میانی و حمله فرصت بازی به بازیکنان جوان 
داده شود نفراتی که پشت خط مانده اند با 
انگیزه بالای خود در موفقیت تیم اثرگذار 
تیم ها در ساختار  بیشتر  ظاهر می شوند. 
دفاعی به شرایط خوبی رسیده اند و به سختی 
گل می خورند، اما در برنامه های تهاجمی به 
پیشرفتی که مورد انتظار است، دست پیدا 
نکرده اند. افزایش کیفیت برنامه های تدافعی 

به تیم ملی کمک می کند.
  کدام تیم ها مدعی قهرمانی اند؟

پرسپولیس  استقلال،  اخیر  فصول  در 
و سپاهان مثلثی را تشکیل داده بودند که 
تیم قهرمان از میان آنها مشخص می شد 
ولی در این فصل تیم های گل گهرسیرجان،  
فولادخوزستان و... هم خودی نشان داده اند و 
جذابیت را در بالای جدول افزایش داده اند. در 
میانه جدول تیم هایی که انتظارش می رفت قرار 
دارند و به نظر می رسد جایگاه آنها دچار تغییر 
خاصی نمی شود. این تیم ها در خطر سقوط 
قرار نخواهند گرفت و بختی هم برای قهرمانی 
به دست نمی آورند. در انتهای جدول تنها تیمی 
که نسبت به بازی هایی که انجام داده به جایگاه 
مطلوب خود نرسیده، ملوان بندرانزلی است. 

که باید خودش را سقوط خارج کند.

خارج ازمستطیل سبز

 عباس چمنیان: 
فوتبال

نیازمنداعتمادبه
مهرههایجواناست

خبــــــر
قطریهاسهام

براگایپرتغالراهمخریدند
ناصرالخلیفی توانست 22 درصد از سهام 
باشگاه براگای پرتغال را تصاحب کند. به گزارش 
تلگراف، همان طور که باشگاه اسپورتینگ 
براگا روز دوشنبه اعلام کرد، مالکان قطری 
PSG سهام این باشگاه پرتغالی را نیز به دست 
آورده اند. طبق گزارش رسانه ها تقریبا 22 
درصد از سهام باشگاه براگا به سرمایه داران 
قطری فروخته شد. مالکان قطری حالا در 
فوتبال پرتغال هم سرمایه گذاری خواهند 
کرد. صندوق سرمایه گذاری ورزشی قطر حالا 
قصد سرمایه گذاری در تیم براگا را در فوتبال 
پرتغال دارد.  طبق گزارش رسانه های پرتغالی، 
صندوق سرمایه گذاری دولتی قطر اکنون 
2۱. ۶۷ درصد از سرمایه را در اختیار دارد. 
اسپورتینگ براگا تاکید کرد: باشگاه هم چنان 
سهام دار عمده باقی مانده است. پس از سه تیم 
برتر سنتی یعنی بنفیکا لیسبون، اف سی پورتو 
و اسپورتینگ لیسبون، براگا چندین سال است 
که چهارمین قدرت فوتبال پرتغال محسوب 
می شود. از سال 20۱۸، قرمز و سفیدها همیشه 
یکی از چهار تیم برتر در فوتبال پرتغال بودند. 
این تیم سه بار قهرمان جام حذفی شده است 
ولی هنوز نتوانسته است در لیگ، قهرمانی را 

به دست بیاورد.

امیدواریبهتیمملی

   خرید 
نشریه سان گزارشی در خصوص انتقال طارمی به 
مدعی شد که صدرنشین انگلیس برای یار تعویضی 
گابریل ژسوس، می خواهد پس از جام جهانی برای 

خرید طارمی اقدام کند.

  دیدار
با  فوتبال  تیم ملی  فنی«  »ارزیابی  فازنخست 
برگزاری تمرین این تیم روی زمین چمن شماره دو به 
پایان رسید. کی روش دیداری هم با مربیان داشت و با 

خسرو حیدری، نیز دیدار کرد.

        رکورد
فرهاد مجیدی رکوردی بزرگ ثبت کرده است. 
سایت »اسپورت« نوشت: 7 امتیاز از 5 بازی دومین 
شروع عالی تاریخ باشگاه اتحادکلباء در لیگ امارات 

است که با رهبری مجیدی ثبت شد.

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
فارس: هادی دزفولی در مورد انتقادهایی که از داوران در 
هشت هفته نخست لیگ برتر انجام شده است، اظهارداشت: ابتدا 
باید بگویم دستمزد داوری نمی تواند تاثیر مستقیمی در نحوه 
قضاوت داوران داشته باشد. دو فصل پیش داوران یک میلیون 
تومان برای قضاوت هر مسابقه پول می گرفتند اکنون این مبلغ 
پنج میلیون تومان شده، اما بازهم شاهدیم که اشتباه داوری 
وجود دارد، به نظر من مشکل اصلی داوری ما در انتخاب داوران 
است. این داور پیشکسوت فوتبال در مورد اینکه بحث حضور 
داور خارجی برای دیدار پرسپولیس و استقلال مطرح می شود، 
گفت: من از داوران خودمان انتقاد زیاد می کنم اما اجازه بدهید 
ابتدا به یک مساله اشاره کنم. مربیان ما بی اندازه به داوران 
اعتراض می کنند. باید در این زمینه فرهنگ سازی شود. شاید 
گاهی حق با مربیان باشد اما مربیان و کادرفنی تیم ها نباید این 
همه به داور پرخاش و اعتراض کنند. حتی برخی از سرمربیان 
یکی دو دستیار دارند که وظیفه شان فقط اعتراض به داور است. 
دزفولی بیان داشت: در مورد انتخاب داور خارجی برای دربی 
باید بگویم این مساله بی حرمتی به داوران ایرانی است. ما داوران 
خوبی داریم که می توانند این بازی را قضاوت کنند. نباید در این 

بازی از داور خارجی استفاده شود. 
ایسنا: سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ 
در یک برنامه تلویزیونی گفت: هفته دوازدهم لیگ برتر روزهای 
۱2 و ۱۳ آبان برگزار می شود. ما برنامه لیگ تا هفته یازدهم را 
اعلام کردیم و برنامه هفته دوازدهم نیز آماده است اما با توجه 
به هم زمانی و نزدیکی این هفته با اردوی تیم ملی، شاید لیگ را 
یکی، دو روز زودتر تعطیل کنیم و در این صورت هفته دوازدهم 
برگزار نمی شود. او درباره اینکه در این صورت دربی تهران 
بعداز جام جهانی برگزار می شود؟ اظهارکرد: اگر قرار باشد که 
هفته دوازدهم در اختیار تیم ملی باشد، دربی بعداز جام جهانی 
خواهد بود. برای کی روش هم آماده سازی تیم ملی سخت است 
چون فرصت کمی دارد. برای همین از هفته دوازدهم برای 
آماده کردن بازیکنان داخلی استفاده می کند. کی روش مشهور 
به اردوهای بلندمت است و ۱0 روز هم برای جام جهانی فرصت 

زیادی نیست. 

 حاشیه     خرید های   گرانقیمت 
سال  پنجم

شماره   1388

تیم ملی آخرین دیدارهای تدارکاتی خود را پشت سر 
گذاشت. به نظرم ما دو بازی تدارکاتی خوب در اتریش برگزار 
کردیم که خیلی امیدوارکننده بود. بازی اول ما مقابل اروگوئه 
سطح فنی خیلی بالایی داشت و می توانم بگویم یکی از 
بهترین بازی هایی بود که در چند سال اخیر از تیم ملی دیده 
بودم و تاثیر کی روش روی تیم ملی و سبک بازی تیم در همین 
فرصت کم هم واضح بود. در بازی با سنگال هم با اینکه کیفیت 
خوبی به نمایش گذاشتیم، ولی کیفیت بازی اول را از تیم 
ندیدم و کمی بی نظمی و ناهماهنگی در تیم وجود داشت و 
فاصله بین خطوط زیاد شده بود که فکر می کنم این یک زنگ 
خطر است و تا جام جهانی باید روی آن کار شود. البته تغییرات 
زیاد در بین بازیکنان هم در این دو بازی نسبت به هم بی تاثیر 
نبود. من ابتدا مخالف تغییر کادرفنی در این مقطع بودم و در 
صحبت هایم گفته بودم که اسکوچیچ باید حفظ شود؛ ولی 
حالا که کی روش آمده واقعا تغییراتی در تیم دیده می شود 
و با این شرایط اگر برنامه ریزی خوبی در ادامه داشته باشیم 
می توانیم باکیفیتی مشابه آنچه جلوی اروگوئه نشان دادیم در 
جام جهانی نتایج قابل قبولی کسب کنیم. گروهی که ما در آن 
قرار گرفتیم گروهی است که می توان در آن نتایج قابل قبولی 
گرفت. مقابل ولز و آمریکا با یک برنامه ریزی خوب می توانیم 
نتایج خوبی بگیریم، ولی بازی با انگلیس بازی دشواری است و 
به اتفاقات درون زمین هم برمی گردد. بازیکنان باتجربه ما که 
در لیگ های اروپایی بازی می کنند در این رقابت ها تاثیرگذار 
هستند و من این خودباوری را در تیم دیدم که بتوانند مقابل 
تیم های مطرح عملکرد خوبی داشته باشند و اگر آماده باشند 
می توانیم به نتیجه گیری در جام جهانی امیدوار باشیم. 
بازی های لیگ مدتی تعطیل بود ولی با برنامه ریزی خوب 
مربیان سطح فنی تیم ها افت چندانی نکرده بود. به نظرم 
تیم های مدعی لیگ همان هایی هستند که قبلا گفتم و به جز 
استقلال و پرسپولیس و سپاهان از تیم هایی مثل گل گهر و 
فولاد و تراکتور هم می توان به عنوان تیم های خوب و مدعی 

لیگ یاد کرد.
 

آرمان ملی: تیم های پرسپولیس و سپاهان که خرید های 
خارجی گرانقیمتی در رقابت های این فصل لیگ برتر داشتند 

حالا با مشکلات جدیدی مواجه شده اند.
  نظر کارشناس 

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد است که دوری 
مهاجم هلندی سرخپوشان از دروازه حریفان او را تبدیل به 
یک مهاجم بی خطر می کند. فرشاد پیوس در گفت وگو با 
»تسنیم« در خصوص روند نزولی پرسپولیس در دو هفته اخیر 
اظهارداشت: درست است که تیم گل محمدی مقابل تراکتور 
و سپاهان نتایج خوبی نگرفته؛ اما زود است که نگران شویم 
و زمان برای موفقیت وجود دارد. پرسپولیس با 2 برد می تواند 
به مسیر قبل از اردوی تیم ملی هم برگردد. عدم تمرکز عامل 
اصلی نتیجه نگرفتن سرخپوشان در دو بازی گذشته است. 
وی ادامه داد: پرسپولیس باید به لحاظ ذهنی ریکاوری خوبی 
داشته باشد. گل محمدی بیشتر از همه به فضای تیمش احاطه 
دارد و حتما در دو بازی گذشته هم متوجه این موضوع شده و 
درصدد رفع آن برخواهد آمد. تیمی که به دنبال قهرمانی است 
نباید به راحتی امتیاز از دست بدهد، هرچند سپاهان و تراکتور 
جزو تیم های مدعی هستند اما پیروزی مقابل حریفان مستقیم 
شانس قهرمانی را بیشتر می کند. به همین جهت سرخپوشان 
در بازی آینده هم نباید مقابل مس رفسنجان بی گدار به آب 
بزنند. شاگردان گل محمدی بازی سختی مقابل مس خواهند 
داشت و فقط باید در ورزشگاه آزادی به برد فکر کنند. مهاجم 
پیشین پرسپولیس درباره افت »لوکادیا« پس از ۴ گلی که به 

ثمر رساند، عنوان کرد: لوکادیا از جمله مهاجمانی است که در 
محوطه جریمه خطرناک است. دوری او از دروازه حریفان این 
بازیکن را تبدیل به یک مهاجم بی خطر می کند. در بازی با 
سپاهان بارها دیدیم که لوکادیا به مرکز زمین می آمد تا صاحب 
توپ شود و این یک ایراد بزرگ برای مهاجم است، چون نیمی از 
توانش را از دست می دهد. دلیل دیگری هم که وجود دارد این 
است که پرسپولیس نباید با یک مهاجم بازی کند. می توانیم 
یک بازیکن را در کنار لوکادیا قرار دهیم تا با نفرات بیشتری 
مقابل دروازه حریف ظاهر شویم. پیوس با انتقاد از عملکرد 
هافبک های پرسپولیس در دو بازی گذشته خاطرنشان کرد: 
هر تیمی بهترین مهاجم دنیا را هم داشته باشد وقتی توپ به 
آن بازیکن نرسد، هیچ اهمیتی ندارد. بازهم به بازی با سپاهان 
اشاره می کنم، لوکادیا در زمین سپاهان سردرگم و بدون توپ 
بود و مجبور می شد که به عقب بیاید تا توپ بگیرد که هیچ ثمری 
نداشت. تا آنجا که اطلاع دارم دیاباته فعلا مصدوم است و البته از 
شرایط بدنی مهدی عبدی هم خبر ندارم، اما امیدوارم کادرفنی 
هرچه زودتر ترتیبی دهد تا هم مهدی عبدی به روزهای اوجش 
برگردد و هم وضعیت دیاباته مشخص شود تا پرسپولیس در 
کنار لوکادیا مهاجمی دیگری هم در زمین داشته باشد و با دو 

مهاجم بازی کند. 
  مشکل جدید 

باشگاه پرسپولیس هنوز موفق به پرداخت مطالبات مهاجم 
هلندی خود نشده و همین پرداخت نشدن قسط دوم مشکلاتی 
را برای این باشگاه ایجاد کرده است. به دلیل بسته بودن حساب 

باشگاه پرسپولیس در پی یک شکایت 2۷ میلیاردی، این باشگاه 
هنوز نتوانسته قسط دوم یورگن لوکادیا را بپردازد  این در حالی 
است که مسئولان باشگاه از این بازیکن هلندی مهلت خواسته اند 
که تا آخر هفته و با بازشدن حساب ها، پول او را بپردازند. لوکادیا 
به مسئولان پرسپولیس اعلام کرده که امیدوار است قول و 
قرارهای این باشگاه به تعویق نیفتد و تا پایان هفته بتواند قسط 
دومش را از این باشگاه دریافت کند. یورگن لوکادیا که بعداز دو 
ماه تلاش مدیران باشگاه پرسپولیس رسما با این باشگاه قرارداد 
همکاری امضا کرد، بعداز دریافت پیش قرارداد و قسط اول خود، 
حالا سه روز است که قسط دوم خود را دریافت نکرده و از این 
موضوع بسیار ناراحت است.  قسط ماهانه این بازیکن که حالا 
سه روز است پرداخت نشده است، ۸۱ هزار دلار است. لوکادیا 
قراردادی یک میلیون و ۱00 هزار دلاری با پرسپولیس دارد که 
براساس قوانین فیفا اگر روند پرداخت نشدن حقوقش دو ماه 
ادامه یابد، از نظر قانونی می تواند قرارداد خود را فسخ و ایران را 

ترک کند و در ادامه کل مبلغ قراردادش را طلب کند. 
  هافبک سپاهان

هافبک خارجی پرسروصدای سپاهانی ها در نصف بازی های 
تیمش به دلیل مصدومیت غایب بوده است. »مائول فرناندز« 
یکی از بازیکنان باسابقه پرتغالی است که در لیگ برتر ایران 
حضور دارد. این هافبک به همراه ژوزه مورایس به سپاهان آمد و 
خرید پرسروصدایی بود. فرناندز با سابقه بازی در والنسیا، اورتون 
و بنفیکا لباس سپاهان را بر تن کرد تا به جذابیت های لیگ ایران 
اضافه کند. »ایسنا« نوشت: به نظر می رسید سپاهانی ها خرید 
خوبی انجام داده اند. این بازیکن از کیفیت بالایی برخوردار 
است؛ اما به دلیل سن بالایی که دارد، غیبت های زیادی در ۸ 
هفته گذشته داشته است و نتوانسته به تیمش کمک چندانی 
کند. این هافبک ۳۶ ساله در بازی دوستانه پیش فصل مقابل 
خوشه طلایی در حال گرم کردن مصدوم شد. او البته به شروع 
لیگ رسید، اما در هفته اول فرصت چندانی مقابل استقلال پیدا 
نکرد و تنها یک دقیقه بازی کرد. فرناندز در ۴ هفته بعدی ۳20 
دقیقه برای تیمش به میدان رفت؛ اما پس از آن دوباره مصدوم 
شد. او در سه بازی مهم تیمش غیبت داشت و هنوز مشخص 
نیست در هفته های آینده می تواند برای تیمش به میدان برود یا 
خیر. غیبت فرناندز با وجود مصدومیت جلال الدین علی محمدی 
و کمبود بازیکن و هم چنین مشکلات این تیم در نقاط مختلف 
زمین شرایط را برای »مورایس« دشوار کرده است. جذب این 
ستاره پرسروصدا نتوانسته کمکی به طلایی پوشان کند و این 
مساله ضربه بزرگی به این تیم زده است. در عین حال برخی از 
کارشناسان نسبت به عملکرد بازیکنان خارجی سپاهان انتقاد 
زیادی داشته اند و کیفیت کامسوبا، نیلسون جونیور و رناتو 
داسیلویرا را برای سپاهانی ها ایده آل نمی دانند. باید منتظر 
ماند و دید در ادامه رقابت های لیگ برتر سپاهانی ها با حضور 
بازیکنان خارجی خود می توانند عملکرد قابل قبولی را به ثبت 

برساندند یا خیر. 

 بیــن المــلل
باشگاه بارسلونا اعلام کرد به زودی مجسمه »لیونل مسی« 
را در اطراف ورزشگاه نیوکمپ قرار خواهد داد. لیونل مسی به 
برترین گلزن تاریخ این باشگاه تبدیل شد. خوان لاپورتا رئیس 
باشگاه کاتالانی اعلام کرد که این باشگاه قصد دارد به زودی 
از مجسمه لیونل مسی در اطراف ورزشگاه نیوکمپ رونمایی 
کند. لاپورتا درباره دلیل خود برای این تصمیم افزود: ما این 
تصمیم را مدت ها پیش گرفتیم و همه چیز قطعی شده است و 
با خود مسی نیز صحبت کردیم. مسی از سال 200۳ تا 202۱ 
برای بارسلونا بازی کرد و در این مدت ۱0 بار قهرمان اسپانیا، 
۷ بار قهرمان جام حذفی و ۸ بار قهرمان سوپرکاپ این کشور 
شد. علاوه بر این، او چهاربار قهرمان لیگ قهرمانان اروپا شد و 
افتخارات زیادی را کسب کرد. تابستان گذشته، این بازیکن 
آرژانتینی از باشگاه اسپانیایی جدا و به عنوان بازیکن آزاد به 
PSG رفت. قرارداد مسی ۳5 ساله با این تیم فرانسوی تا پایان 
فصل آینده اعتبار دارد. در سپتامبر سالجاری 
گزارش شد که مسی با لاپورتا جلسه ای 
داشته و در مورد گزینه های بازگشت به 

باشگاه صحبت کرده است. 

هادی ساعی؛ رئیس فدراسیون تکواندو، پیرامون قهرمانی 
ایران در رقابت های بین المللی آزاد لبنان اظهارداشت: خدا را 
شکر بچه ها نتیجه بسیار خوبی گرفتند و با 20 مدال قهرمان این 
رقابت ها شدند. در مسابقات لبنان از لحاظ روحی و کسب امتیاز 
برای تیم ما بسیار خوب بود. این تورنمنت 20 امتیاز داشت و 
بعضی از بچه ها با حضور در این رقابت ها امتیازشان به حد نصاب 
رساندند. خداراشکر در بخش آقایان و بانوان نتایج خیلی خوبی 
کسب کردیم و هم اینکه مسابقات تدارکاتی خیلی خوبی برای ما 

بود. زمان دیدارهای انتخابی توسط آقای مقانلو اعلام خواهد شد.  
وی در پاسخ به این سوال که چرا در خصوص مربیان تیم ملی 
تکواندو صحبت و حاشیه زیاد است، افزود: همه مربیان ما سرکار 
خود مستقر هستند و مشکلی از این بابت نیست. این حاشیه ها 
توسط دوستانی ایجاد می شود که در گذشته منافع زیادی در 
فدراسیون تکواندو داشتند. از طریق فضای مجازی و صفحاتی 
که دارند، قصد دارند برای فدراسیون حواشی درست کنند. این 
موضوعات برای ما عادی شده است. ساعی در پاسخ به اینکه آیا 

مشکلات مالی این فدراسیون حل شد، گفت: متاسفانه وزارت 
ورزش عکس العملی به صحبت های قبلی ما که در نشست خبری 
داشتیم، نداشت. هنوز تفاهم نامه وزارت ورزش و فدراسیون 
تکواندو امضا نشده است. بنده به عنوان رئیس فدراسیون از میزان 
بودجه آن اطلاعی ندارم. با وجود اینکه حجم اعزام ها خیلی 
زیاد است. رئیس فدراسیون تکواندو در پایان پیرامون کمک و 
رسیدگی مجلس به مشکل مالی فدراسیون تکواندو بیان داشت:  
مبلغ 20 میلیارد علاوه بر بودجه جاری برای ما از سوی مجلس 
پیش بینی شده که ۴ میلیارد آن تاکنون تحویل ما شده است. 
این کمک بسیار خوب بود و در اعزام ها به ما داده شد. اما دوستان 
ما در وزارت ورزش از خود نمی پرسند این حجم از مسابقات و 

اعزام ها را چگونه باید پاسخگو باشیم؟

هادی ساعی: 

وزارت؛ بودجه تکواندو را مشخص نکرده است

صادق درودگر: 

ایرانبهبدشانسیباخت،نهبه»ژاپن«
صادق درودگر؛ رئیس پیشین کمیته فوتسال فدراسیون 
فوتبال بیان داشت: تیم ملی در راه آماده سازی جام جهانی 

202۴ نیاز به یک تمرین دهنده خارجی دارد. 
  شکست مقابل ژاپن 

صادق درودگر، در گفت وگو با ایسنا درباره شکست 
تیم ملی فوتسال ایران برابر ژاپن در فینال جام ملت های آسیا 
اظهارکرد: بازیکنان و کادرفنی ما بازی های بسیار خوبی را 
در این جام ارائه دادند و تنها بدشانسی سبب شد که نتوانیم 
ژاپن را شکست دهیم. ما حتی در دیدار فینال هم خوب 
بودیم و بسیار سرتر از ژاپن بازی کردیم؛ اما بدشانس بودیم. 
او ادامه داد: ما به اشتباه هایی باختیم که واقعا بدشانسی 
مفرط بود و ژاپن کار تاکتیکی خاصی برای بردن ایران انجام 
داد که تمام توپ ها را به ما می داد تا ما بازی را شروع کنیم 
و از اشتباه بازیکنان بهره بگیرد. ۳ اشتباه تاثیرگذار که اگر 
بازی های دوستانه بزرگ برای تیم ملی فراهم می شد، این 
اشتباهات در آن  بازی ها رخ می داد و دیگر در فینال آسیا 
شاهد آن نبودیم. روی گل اول، درخشانی که بسیار زیبا بازی 
کرد سعی کرد از جلو حریف توپ دزدی کند که با بدشانسی 
مواجه شد. فکر نمی کنم دیگر چنین ضربات ایستگاهی در 

فوتسال دنیا از چنین فاصله ای گل شود و گلی که دروازه بان 
ایران خورد، بسیار عجیب بود. فشار قدری روی بازیکنان بالا 

بود که احمد عباسی با وجود اینکه ستاره زمین بود، با 
یک پاس اشتباه تمام امیدهای ایران را از بین برد و 
شکست خوردیم، البته برای بردن، ما خیلی عجول 
بودیم شاید اگر صبورانه بازی می کردیم راحت ژاپن 

را از پیش روی بر می داشتیم. 
  نیازهای تیم ملی 

فدراسیون  فوتسال  کمیته  پیشین  رئیس 
فوتبال درباره نیازهای تیم ملی فوتسال در 

جام جهانی 202۴ تصریح کرد: یادم 
است یکبار با تیم ملی اسپانیا در 

هتل و پای میز صبحانه بودیم که 
دیدم ۱۱ نفر کادرفنی این تیم 
در حال صحبت و گفت وگو 
با خودمان گفتیم  هستند. 
که ۱۱ نفر برای کادرفنی زیاد 
است و اعضای کادرفنی تیم ما 
تنها ۴ نفر بودند. بعدها به این 

نتیجه رسیدیم که کار درست را آ نها کرده بودند و برای هر 
مسئولیت یک نفر را داشتند و تقسیم وظایف کرده بودند. 
همان طور که شمسایی اوایل حضورش در تیم ملی، یک 
دستیار اسپانیایی می خواست، به نظرم کادرفنی نیاز به 
تقویت دارد و یک تمرین دهنده خارجی بنا به درخواست 

شمسایی باید به تیم اضافه شود. 
  تضمین نتایج؟

وی ادامه داد: تمرین دهنده خارجی هم 
می تواند ایده های جهانی را در فوتسال ایران 
پیاده کند و هم ذهن مربی را برای شناسایی 
نقاط قوت و ضعف تیمش باز کند، زیرا سرمربی 
که بخواهد هم برنامه تمرین بنویسد، هم کوچ 
کند و هم تمرین بدهد در دنیا منسوخ شده 
است. او در پایان اضافه کرد: مطمئنا شمسایی 
می دانست که با افزودن چند بازیکن 
خواهد  تضمین  نتایجش  باتجربه 
شد. ضمن ارج نهادن به زحمات و 
درخشش همه خانواده تیم ملی 
فوتسال در گذشته و امروز باید 
تیم ملی دچار تغییر می شد و 
وی این ریسک را پذیرفت. 
من بسیار به آینده این تیم در 
جام جهانی خوشبین هستم. 


